
 

Referat FAU-møte Sandved skole  

Dato: 8. Mars 2021 

Tidspunkt: 18:30 – 19:45 

Sted: Google Meet 

Tilstede:  

1a X 2a X 3a 
 

4a 
 

5a X 6a X SFO 1 x   

1b X 2b X 3b X 4b 
 

5b X 6b X 
  

1c X 2c X 3c X 4c X 5c X 6c X 
  

1d X 2d X 3d X 4d X 5d 
 

6d X 
  

 
Fra skolen: 
Rektor Siri Selvikvåg Wernø 
Egil Fedøy, avdelingsleder 5. og 6. trinn 
Kjartan Brunvær, avdelingsleder 1. og 2. trinn 

Fra SFO: N/A 

Referent: Guri Solberg Olavesen 

 

ID Tittel Ansvarlig/aksjon 
1 Velkommen (5 min) FAU leder  

Leder ønsker velkommen 
 
Oppmøteregistrering for årsmelding  

Georg Thingbø 

2 Informasjon fra skolens ledelse (45 min) Rektor/Inspektører  
 
2.1. Midlertidig lokalisering av elever under byggeperioden 
 
Skolen har ikke hatt anledning til å gå ut med informasjon tidligere. 
Skolen fikk tilsendt sakspapirene tirsdag i vinterferien. Saken har vært 
oppe i formannskapet i dag, 8. Mars. Ledelsen har vært på befaring i 
bl.a. Sandneshallen, gamle Figgjo (et SFO-bygg) og Iglemyr skole som 
alle har vært alternativer. 
Kommunedirektøren har laget sakspapirer med alternativer til 
midlertidig lokalisering. Det er tatt sterkt hensyn til elever og en 
praktisk skolehverdag for dem det gjelder. Ledelsen kjenner seg hørt i 
prosessen og er blitt med på råd gjennom hele prosessen. De opplever 
at det er gjort kloke vurderinger med mest mulig hensyn til elevene.  
Ledelsen ønsker å ha flest mulig elever samlet, og ikke ha så mange 
enheter da det vil være utfordrende. 
 
Alternativ; paviljong og brakke på Figgjo: Dette alternativet er lagt bort. 

Siri Wernø 



Alternativ; utsettelse av bygging slik at Sandved kan bruke gamle Figgjo 
skole når Malmheim er ferdig med å låne disse byggene. Dette 
alternativet er lagt bort. 
Alternativ; Leie av Sandneshallen: to klasserom kan benyttes. 
Forhandling om pris for å få det til. 
Alternativ; låne bygg ved Iglemyr barneskole da disse har god plass til 
høsten etter at de mister mange elever til Kleivane barneskole. 
Det er også blitt spurt om et alternativ med å sette opp brakker ved 
Sandved skole, men dette er det ikke mulighet for, da det ikke vil være 
plass på området under byggeperioden. 
 
Alternativet som ble godkjent da saken ble tatt opp i bystyret i dag: 
To klasser fra femte trinn vil ha klasserom i Sandneshallen. Skolen 
ønsker å legge opp til at femte trinn er mest mulig sammen, eks. felles 
friminutt og liknende, slik at ikke trinnet blir totalt delt i to. Det er ikke 
bestemt hvilke klasser på femte trinn dette vil gjelde enda. Elevhensyn 
vil avgjøre saken. Mer informasjon vil komme etter hvert. 
Sjette trinn vil busses til Iglemyr skole. Her flytter de rett inn i store, 
fine klasserom med tilgjengelige grupperom osv. Sjette trinn vil likevel 
formelt sett være en del av Sandved skole. De vil få undervisning i mat 
og helse på Iglemyr skole. Alle detaljer ang. bussingen er ikke bestemt 
enda, men naturlig at bussing skjer fra Sandneshallen, og at det vil være 
voksne med fra skolen, fram og tilbake. Mer informasjon vil komme til 
sjette trinn etter hvert. Lærerkabalen er ikke lagt enda, men det vil bli 
planlagt som normalt. 
 
Dette alternativet ble enstemmig godkjent som det beste alternativet., 
men er ikke endelig besluttet. Både ledelsen og FAU er også svært 
fornøyde med dette alternativet. 
 
 
2.2. Byggetegninger 
 
Plantegninger blir fremvist og gjennomgått, både av uteområde og 
nybygg. 
 
Uteområdet: 

- Elevrådet har komt med mange gode innspill som har påvirket 
hvordan uteområdet blir seende ut. 

- Droppsone forblir ved Sandneshallen. 
- Nåværende parkeringsplass blir aktivitetsområde med bl.a. 

pump-track (skate-/sykkelbane; etter innspill fra elevrådet), 
klatrestativ og inngjerdet skolehage (bl.a. plantekasser). 
Sykkelparkering med overbygg. 

- Det vil forbli en mindre parkeringsplass, men denne vil tilhøre 
Sandvedhaugen barnehage. 

- Labyrinten skal oppgraderes, dreneres og med ny høyde (1,80). 
 
Nybygget: 

- Riving starter i sommer. 
- Inngang i andre etasje. 



- Sandved har savnet et fellesrom, og får nå en Aula i nybygget 
hvor opp til halve skolen kan samles. Denne vil gå inn i 
musikkrommet i første etasje, med skyvedører mellom. 

- Personalfløy i andre etasje med kontorer, arbeidsrom og 
møterom samt et større personalrom enn i dag. 

- Lager, naturfagrom, mat og helse rom og k&h-fløy i første 
etasje.  

- Tredje etasje: Klasserom, grupperom og toaletter. 
Også noen arbeidsrom i denne etasjen. 

 
Parkering for ansatte blir ved Sandneshallen og noe ved barnehagen. 
Det er lagt opp til at flest mulig ansatte skal sykle eller bruke kollektiv 
transport. 
 
Forventet ferdigstillelse til skolestart 2023. 
Når byggingen er ferdig, blir Sandved skole en 1-7 skole igjen. 
 
Det vil være en streng plan for hvordan man kombinerer byggeplass og 
barneskole, slik at elevene til enhver tid skal være trygge. Her snakker vi 
om bl.a. inngjerding av byggeområdet, ankomst osv. Mer informasjon 
kommer etter hvert. HMS står svært høyt. 
  

3 FAU Felles (20 min) FAU leder  
3.1 Gjenglemte klær i kjelleren på skolen 
 
Saken tas opp med skolen. 
 
 
3.2 Felles foredrag for foreldre i Sandnes skolene 
 
Blir et virtuelt møte, 10 skoler i Sandnes er med til nå.  
 
 
3.2 17. Mai 
 
Har vært noe forvirring og spørsmål angående planlegging og 
gjennomføring av 17. Mai feiring. Planlegger for tre scenarioer: Som i 
dag, dersom strengere tiltak og dersom midlere tiltak. 
 
 
3.4 First Lego league 
 
Sterkt ønske fra fjerde trinn å melde seg på. Dette er tidligere gjort i 
bomberommet, men det kan ikke benyttes nå. Det blir dermed 
spørsmål om lokaler som kan brukes. Forslag: Klasserommene. 
Utfordringen blir at alt må ryddes vekk mellom hver gang. Lar det seg 
gjøre? 
I tillegg blir det begrensninger med tanke på korona og at det dermed 
trengs ett sett per klasse (per kohort). Det er ikke penger til dette fra 
skolen, men FAU har midler som kan brukes. 
Det er snakk om påmeldingsavgift på 2300 og forskjellig pris på 
forskjellige sett (omtrentlig mellom fem og syv tusen). 

Georg Thingbø 



Forslag / alternativer: Ett trinn kan få tilbud om å være med, eller 
loddtrekning om hvilke klasser som skal få være med. 
Påmelding skjer 1. April. Selve turneringen skjer i September til 
November. Finale 4. Desember. 
Georg undersøker om det lar seg gjøre rent praktisk, hvordan skolen 
stiller seg til bruk av klasserom, og lager evt. en avstemning i google.  

4 Eventuelt FAU leder  
N/A 

 

5 Komite-arbeid 
 

 
N/A 

 

 
Neste møte: 12. April 2021 

 

 
 
 


